
 
 

 

Virtuel skolebestyrelsesmøde mandag den 18. maj 2020 

Afbud: ingen 

 

Dagsorden: 

1. Timefordelingsplan og dispensation til oprettelse af én 0. klasse (LA + 

MS) 

Dorte Skals (børnehaveklasseleder) deltager under punktet for at give 

pædagogiske muligheder i forhold til én klasse med flere ressourcer 

tildelt. 

 

I løbet af i dag, den 18. maj, er der givet besked om, at der nu er 28 

elever til den kommende 0. årgang - og dermed er det ikke nødvendigt at 

søge om dispensation for kun at oprette én klasse. 

 

Det var forslaget, at vi planlagde med én klasse på 29 elever - men med 

to hele fuldtids børnehaveklasseledere.  

 

Dorte Skals fortalte om hendes erfaringer med at undervise i nuværende 

børnehaveklasse - med 28 elever. Der er tildelt årgangen ekstra 

ressourcer til holddeling. Dorte har rigtig gode erfaringer med de store 

klassefællesskaber - det giver en rigtig god dynamik i klassen. Én stor 

klasse giver gode muligheder for at arbejde opdelt, og skabe forskellige 

relationer - frem for to små klasser.   

 

Skolebestyrelsen giver dispensation til kun at danne én klasse, såfremt 

der skulle komme nr. 29 eller 30 elev inden skoleårets start.  

 

 

 



 
 

2. Status på nødundervisning (Johannes og MS) 

 

Siden sidste møde er der sket meget - både fjernundervisning og 

genåbning.  

Ved genåbningen i dag, var der rigtig mange glade unge mennesker, der 

var glade for at komme i skole igen.  

Genåbningen for de ældste bygger på få lærere i klasserne - og der er 

stadig tale om nødundervisning. Det betyder, at vi i starten kører efter en 

model der kendes fra genåbningen for de mindste - og som gradvis 

vender sig mod mere normale tilstande. Der sker ændringer næsten på 

daglig basis, som skolen retter ind efter.  

 

3. Mobilpolitik (Johannes) 

 

Lige nu, er der udfordringer mht. at samle (røre ved) elevernes 

mobiltelefoner. Derfor foreslås at iværksætte den vedtagne retningslinje 

om et helle fra mobilen, på et tidspunkt efter sommerferien. Det præcise 

tidspunkt for iværksættelsen, træffes på SB mødet den 16. juni. Dette 

gøres med skyldig hensyntagen til coronasituationen til den tid. 

 

4. Årsberetning (Johannes) 

 

Der skal stadig afholdes SB valg - valgmødet er den 9. juni kl. 19. 

Afviklingen afhænger af coronasituationen på dette tidspunkt. 3. august 

er der konstituerende bestyrelsesmøde. 

Der udsendes en tidsplan for afviklingen af valget. 

På valg er: Jane, Sanne, Johannes og Jeanette.  

Valglisterne er lagt frem på skolens kontor - hvor forældre kan se om de 

er stemmeberettigede.  

Af hensyn til begrænsningerne i antallet i forsamlinger, i forbindelse med 

corona, vil det blive nødvendigt med en tilmelding til valgmødet. Det 

drøftes, om det er bliver aktuelt med et virtuelt valgmøde.  

 

Der blev givet stikord til Johannes - til udarbejdelsen af årsberetningen.  



 
 

 

5. Økonomi (LA) 

 

Lars gennemgik budgettet. Regnskabet udvikler sig som forventet - og 

det peger i retning af, at vi kan holde budgettet. 

 

6. Evt.  

 

• Der er ansat ny sekretær - Jette, der afløser Hanne. Der afholdes 

afskedsreception for Hanne den 12. juni. 

• Tirsdag den 19. maj holdes ansættelsessamtaler på den første af to 

lærerstillinger - den næste afholdes den 3. juni. 

• Næste SB møde er den 16. juni. Afbud fra Jeanette og Sara. 

• Tidsfastsættelse af opstart af helle fra mobilen. 

• Der er mulighed for at indgive høringssvar på en ændring i 

styrelsesvedtægten, vedrørende muligheden for at sammenlægge 

to afdelinger. Der gives ikke høringssvar fra Gram Skole. 

• Formanden har modtaget to breve fra forældre - der roser 

”Tilbuddet”. De mener ”Tilbuddet” giver god trivsel for hele 

klassen, når enkelte elever får dette tilbud. De to forældre er 

bekymrede over, om ”Tilbuddet” fortsætter næste skoleår. 

• Konfirmationen er udskudt til august, hvorfor der et antal gange 

før sommerferien vil være konfirmationsforberedelse (evt. på 

skolen - men med præsterne). 

 

Referent 

 

Lars Nielsen 

 

 

 


